
Fra: Ruben Nikolai Selmer
Sendt: 29. april 2022 18:14
Til: Henry Hvalvik; Eva Sætre Andersen
Kopi: Torstein Dahl; Tom Warelius; Bjørn Rørholt; Ingunn Lundin Jensen; Lena L

Halvorsen
Emne: Vilt- og innlandsfiskeutvalgets innspill til rullering av kommuneplanens

arealdel

Viser til fristen for innspill til rulleringen av arealdelen den 29.4.22.

Videresender her innspillet fra politikerne i vilt- og innlandsfiskeutvalget. De har hatt en politisk
gjennomgang av høringen og kommet frem til følgende felles innspill:

Med vennlig hilsen
Ruben Selmer
Rådgiver- landbruk, vilt og naturforvaltning

Areal og Miljø
Tlf dir: +47 35965104

Fra: Lena L Halvorsen <Lena-LoviseLilledrange.Halvorsen@bamble.kommune.no>
Sendt: fredag 29. april 2022 15:57
Til: Torstein Dahl <Torstein.Dahl@bamble.kommune.no>
Kopi: Bjørn Rørholt <Bjorn.Rorholt@bamble.kommune.no>; Tom Warelius
<Tom.Warelius@bamble.kommune.no>; Ingunn Lundin Jensen
<Ingunn.Lundin.Jensen@bamble.kommune.no>; Ruben Nikolai Selmer
<RubenNikolai.Selmer@bamble.kommune.no>
Emne: Re: Kommuneplanens arealdel

Angående hjor tevilt og arealplanlegging.

Miljødirektoratet tydeliggjør i sin veileder ang arealplanlegging: At for å ivareta
hjorteviltet, må man ta vare på deres leveområder og trekkene som tilhører disse. Da
bl.a. ved å ikke la ny utbygging sperre disse.

Dersom man likevel tillater utbygging, må man sørge for å tilpasse best mulig ved å
bruke hensynssoner og viltpassasjer.

Sitat hentet fra Veilederen Hjortevilt i arealplan - Miljødirektoratet
(miljodirektoratet.no) :

https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/overvaking-arealplanlegging/arealplanlegging/miljohensyn-i-arealplanlegging/fisk-og-vilt/hjortevilt-i-arealplanlegging/
https://www.miljodirektoratet.no/ansvarsomrader/overvaking-arealplanlegging/arealplanlegging/miljohensyn-i-arealplanlegging/fisk-og-vilt/hjortevilt-i-arealplanlegging/


«Kommunen bør ta sikte på å opprettholde sammenhengende strukturer av 
naturområder og landbruksområder, slik at hjorteviltet kan finne oppholdsarealer og 
ha rom for å bevege seg i landskapet. I tillegg til skog og myr, er kantsoner i 
jordbrukslandskapet og langs vann og vassdrag verdifulle områder i denne 
sammenhengen. De samme arealene er også verdifulle økologiske funksjonsområder 
for annet dyreliv. Kommunen bør ha et særlig våkent øye for steder og strekninger der 
det allerede er vanskelig for viltet å ta seg fram. Det er ekstra viktig å ta vare på 
sammenhengende grønne korridorer hvis det er få av dem, eller hvis de naturlige 
grøntkorridorene har blitt snevret inn som følge av tidligere utbygging.» 

  

Slik jeg ser det som medlem i Vilt- & innlandsfiskeutvalget, er en av utvalgets viktige 
oppgaver å bidra til at nettopp hensynssoner og viltpassasjer ivaretas. Man nå unngå at 
det snurpes inn fra ulike kanter og at man dermed ender med å «kvele» viltets viktige 
trekkruter.  Man må tenke langsiktig, og jobbe utifra de tiltak kommunen allerede har 
innført og investert i; da mtp hensynsoner i planverket og også viltpassasjer med 
dertilhørende tilkomster. Derfor mener jeg at bygging innenfor hensynssoner ikke må 
forekomme.  

  

Med vennlig hilsen 

Lena Lilledrange Halvorsen 

  

 
Sendt fra min iPad 
 
22. apr. 2022 kl. 08:02 skrev Torstein Dahl <Torstein.Dahl@bamble.kommune.no>: 

Hei. 
  
Mail behandling av sak i Vilt & Innlandsfiskeutvalget. 
  
På grunn av at vi ikke har møte før fristen går ut, tar vi denne saken på mail. 
Vår sekretær vil som et resultat av deres tilbakemeldinger lage et referat som sendes 
inn som utvalgets svar på planen. 
  
Kommuneplanens arealdel ligger nå ute på høring/ettersyn. 
Denne planen har nå med seg hensynssoner for vilt på alle over og underganger 
langs ny E-18. 
Vilt & Innlandsfiskeutvalget bør som politisk fagutvalg gi sin tilbakemelding på dette 
slik at det videre arbeidet sikrer å ha med seg utvalget sitt syn på fremtidig langsiktig 
gode og effektive hensynssoner for vilt. 
  
Jeg legger ved link til selve planen der den ligger ute på nettet. 
Det er viktig at dere nå går inn Bamble kommune - Rullering av kommuneplanens 
arealdel 2015 - 2025 
  

mailto:Torstein.Dahl@bamble.kommune.no
https://www.bamble.kommune.no/status-planer/planer-pa-horingtil-offentlig-ettersyn/rullering-av-kommuneplanens-arealdel-2015---2025/
https://www.bamble.kommune.no/status-planer/planer-pa-horingtil-offentlig-ettersyn/rullering-av-kommuneplanens-arealdel-2015---2025/


Så legger jeg ved et utklipp fra planen der dere ser den ønskede utvidelsen fra 
Tellefsen AS på Langrønningen. 
Utvidelsen krysser over grensen til hensynssonen og inn i viltkorridoren. 
  
Det bør nok også foretas en oppmåling av avstand mellom Åsmundsvann og dagens 
Langrønningen område, sett opp mot gjeldene reg plan. 
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Med vennlig hilsen 

Torstein Dahl  
Leder  

Vilt & Innlandsfiskeutvalget 
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Mobil: +47 91 19 05 97 

torstein.dahl@bamble.kommune.no 
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